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Årstämman genomförd  
 
 

Den 22 april höll föreningen den årliga stämman. 28 medlemmar deltog. Jakob Hård 

ledde förtjänstfullt stämman. Årsberättelsen antogs, den avgående styrelsen 
beviljades ansvarsfrihet och nya ledamöter valdes till styrelse, valberedning och 

revisorer. 

 
 

  

 
 

Styrelsen har följande sammansättning 
 

 

Kajsa Öberg (ordinarie)                    ordförande och kontakt med Yttre underhåll   



 

 

Agneta Bodin-Söderström (ordinarie)  kassör, Gemet och kontakt med Återvinning  

 
 

Ronny Schueler (ordinarie),               sekreterare och Information  

 
 

Mikael Engdahl (ordinarie),                vvs/el/fiber 

 
 

Ebba Dahlström (ordinarie),               tvättstugor 

 
 

Helén Thorö (suppleant),                   portvakter 

 
 

Monika Lindvall (suppleant).               trädgård 

 
 

Mats Lodén (suppleant),                    inre underhåll 

 
 

  

 
 

Valberedningen består av 
 
 

David Johansson Bergstrand, Eva Malmgren samt Jakob Dahlström. 

 
 

  

 
 

Revisorer är 
 
 

Maria Forsberg (ordinarie) 

 
 

Helena Dalenius (ordinarie) 

 

 

Alf Forsberg (suppleant) 

 
 

Kristina Kings (suppleant 

 
 

  



 

 

Protokoll från stämman 
 
 

Protokollet från stämman ligger på hemsidan. Protokollet hittar du 

under Styrelse där du laddar ner protokollet under rubriken ”Årsmötesprotokoll”. 
 
 

  

 
 

Övriga frågor 
 

 

Stämmans övriga frågor handlade denna gång om följande: 

 

 

Information i trapphusen och hemsidan 
 
 

Det var mångas uppfattning att det att det har gått inflation i informationslappar i 

portarna. I jakten på att bli läst klistras lappar på portar och väggar runt 
portingångarna. Det konstaterades för det första att det är portvakternas uppgift att 

rensa bland det som sätts upp och att inget ska sättas upp på dörrarna. 

 

 

För det andra var alla överens om att hemsidan ska användas för det mesta av 

informationen. Arbetsgrupperna ska skicka sin information till infogruppen 
(info@brfstoragungan.se) som sedan läggs ut på hemsidan och i det elektroniska 
nyhetsbrevet. 
 
 

  

 
 

Bilparkering på gården 
 
 

En annan "het" fråga var bilparkering på gården. Flera vittnade om att bilar kördes in 
på gården, inte bara för att lasta ur och in, utan för parkering under natten. Det är 
naturligtvis inte alls okej. Röster höjdes om att styrelsen aktivt måste motverka att 

vår fina gård används som bilparkeringsplats nattetid. 

 
 

  

 
 

Andrahandsuthyrningar 
 
 

Det förekommer glädjande nog väldigt få andrahandsuthyrningar i vår förening. 
Många andrahandsuthyrningar är en fara för en självförvaltande förening som vår. 

Samtidigt går lagstiftningen mot att göra det lättare att hyra ut sin lägenhet i andra 
hand. Just nu är ett lagförslag på gång som bidrar till att öka den enskilde 

http://brfstoragungan.se/?rID=1074&page=styrelse
mailto:info@brfstoragungan.se


bostadsrättsahavarens rätt att hyra ut i andra hand. Deltagarna på stämman 

uppmanade styrelsen att hålla sig uppdaterad på vad som är gång på detta område 

och om möjligt vara med och påverka i frågan. 

 
 

  
 
 

Fika och mingel 
 
 

I sedvanlig ordning avslutades stämman med kaffe och bullar och en stunds trevlig 

samvaro. 

 
 

  

 
 

Trasigt elskåp vid Yrkesvägen 
 
 

Styrelsen fick i uppdrag att anmäla till rätt avdelning inom Stockholm stad. Anmälan 

är gjord. 

 
 

  

 
 

Trädgårdshelgen 26-27 april 
 
 

I härligt vårväder genomfördes årets första trädgårdshelg och som vanligt blev det 
mycket gjort. Tack alla ni som deltog i trädgårdshelgen. Här är några bilder som 
Kajsa, fotograf för dagen, tog under helgen. En eloge till gruppen som satsat på de 

gröna sofforna. Nya bräder har fixats med målning, montering och till sist placering 

runt om på gården. En investering av stora mått. 

 

 

 



 

 

 

 
 

 

 
 



 

 
 

Sommarens gräsklippning  
 
 

Precis som förra året klipper vi gräsmattorna själva med start i mitten av maj. 

Schema sitter på källardörrarna. 

 

 


